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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Khashayar Farmanbar (S)

2021/22:1076 Affärsmetoderna på elhandelsmarknaden

Det är viktigt att man kan känna trygghet när man ingår ett avtal och att 
rättstryggheten är stark. Detta finns det en bred politisk samsyn kring.

Nyligen släppte Energimarknadsinspektionen en rapport med åtgärdsförslag för 
att motverka osjysta affärsmetoder på elhandelsmarknaden. Detta har gjorts 
mot bakgrund av att man under de senaste åren sett en ökning av tvivelaktiga 
affärsmetoder bland elhandelsföretag i Sverige.

I rapporten har man en lista på förslag som skulle kunna bidra till att förbättra 
tryggheten för alla som köper el, det vill säga alla hushåll och företag i landet. 
Man har definierat att särskilt mindre företag kan ha en särskilt utsatt situation. 
Förslagen adresseras till olika mottagare.

Energimarknadsinspektionen ser till exempel sitt eget ansvar på ett antal 
områden och signalerar att de vill arbeta vidare för att förbättra tryggheten inom 
detta område. Men det finns även andra aktörer som kan ha anledning att vässa 
sina ambitioner.

Jag vill mot denna bakgrund fråga statsrådet Khashayar Farmanbar:

 

Avser statsrådet och regeringen att vidta några åtgärder som en följd av 
Energimarknadsinspektionens rapport?

………………………………………

Camilla Brodin (KD)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-02-13
Besvaras senast
2022-02-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


